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ROMÂNIA 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin ţei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  

data de 18.06.2014 
 
 

Conducerea şedinţei este exercitată de dl. Voinia Claudiu care a fost ales preşedinte 
de şedinţă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr.154/2014 adoptată prin 
votul deschis al majorităţii consilierilor locali în funcţie. Durata mandatului preşedintelui de şedinţă 
este de 2 luni. 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaţi invitaţi, 
 Declar deschisă şedinţa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunţându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenţa până la această oră un număr 
de 16 consilieri. Lipsesc domnii consilieri: Artean Mircea, Muzsic Robert, Crișan Ovidiu, Fărcaș 
Bianca și Takacs Aranka. 

Vă informez că la şedinţa de astăzi participă de drept:dl. primar Viorel Arion şi d-nul 
secretar Aurel Raţă-Bugnariu. 

Ca invitaţi participă directori, şefi de birouri şi servicii din cadrul primăriei Municipiului 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

Dau cuvântul domnului  primar pentru a  prezenta ordinea de zi.” 
 

Dl. primar Viorel Arion : 
„Propun suplimentarea ordinii de zi prin introducerea după punctul 1 al ordinii de zi, a 

următoarelor proiecte de hotărâri: 
 
 Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 

Hunedoara, pe anul 2014. 
 

Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  imobilului  
construcţie Supermagazin, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  nr.67117, 
nr. cadastral 2600/2-C1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situat în strada Bicaz nr.2   
 

Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii în vederea delegării gestiunii  serviciului 
public de salubrizare a municipiului Hunedoara - pachetul nr.1 - precolectarea, colectarea, 
transportul şi depozitarea reziduurilor solide, cu excepţia deşeurilor toxice, periculoase şi a celor cu 
regim special, în conformitate cu prevederile art.122, lit.”c” din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 
nr.34/2006, cu modificările ulterioare, până la finalizarea licitaţiei 
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Dl. Voinia Claudiu:  
„Supun la vot ordinea de zi suplimentată, care se aprobă în unanimitate. 
 Ordinea de zi se va renumerota în mod corespunzător.” 
 
După punctul 1 al  ordinii de zi se va lua o pauz ă de 20 de minute pentru 

studierea materialelor şi întocmirea avizelor comisiilor de specialitate. 
 
Dl. Magaon Jane : 
”Am o propunere, rog să se dea la fiecare consilier materialele necesare, pentru că nu 

au fost trimise pe e-mail, ca să le putem studia, altfel nu putem să aprobăm ceva ce nu știm, iar o să 
fie discuții.” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Chiar, dacă sunt aici în formă scrisă, trimiteți-le și pe e-mail, vă rog.” 
 
Dl. Rusu Constantin : 
”Mai este o problemă pe care am ridicat-o, și o s-o ridic de fiecare dată, sau nu o să 

mai vin la ședințe. Potrivit legii administrării publice locale, rostul ședințelor de îndată, sau 
extraordinare este trecerea prin votul consilierilor, a proiectelor de hotărâre care nu suportă amânare, 
care are caracter de urgență. Am rezerve că, câteva din aceste proiecte nu suportau amânare până 
la ședința ordinară. Nu le studiem, nu le avem pe e-mail. Am înțeles că nu ni se mai dă în format 
scris că trebuie să facem economie la primărie, dar cel puțin să le studiem.” 

 
Dl. Voinia Claudiu:  
„O să cerem părerea și justificarea ședinței extraordinare la fiecare punct de pe 

ordinea de zi. La discuții, vă rog, dacă sunteți nemulțumiți, să luați cuvântul.” 
 
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soţ, soţie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunţe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinţă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziţiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraţiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept. 

De asemenea vă aducem la cunoştinţă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaţiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaţi să anunţe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menţionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziţiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 
9.000 lei în vederea participării unor elevi hunedoreni la Concursul de limbă chineză din cadrul celei 
de-a V-a ediţii a Şcolii de Vară din China, organizată în perioada 08-23 iulie 2014 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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Dl. primar Viorel Arion : 
”Vreau să vă spun care este caracterul de urgență al acestei hotărâri. Este nevoie de 

bani pentru a cumpăra biletele de avion, copiii care pleacă în China sunt aici de față. O s-o rog pe 
dna profesoară să facă o scurtă prezentare a rezultatelor pe care le-au avut de la începutul anului.” 

 
Dna profesoar ă din China – traducere dna Opri șiu Corina : 
”Doamnelor și domnilor, bună ziua. Este o mare onoare din partea mea să reprezint 

azi în fața dvs., Institutul Confucius din Cluj și activitățile acestui institut precum și subiectul Școlii de 
Vară. Vă prezint mai întâi concursul la care copii noștri au luat premii, se cheamă Podul Chinezesc, 
este o competiție internațională de limbă și cultură chineză. Acest concurs este internațional și este 
împărți în trei secțiuni, unul este pentru studenți, unul pentru studii liceale și pentru studenții străini. 
Numărul total de participanți este mai mare de 300.000 de participanți din 80 de țări din toată lumea. 
În 2008 pentru a stimula pe copii să învețe limba chineză, am înființat și secțiunea pentru copii din 
gimnaziu. Din 2008 încoace mai mult de 20.000 copii din 50 de state ale lumii au participat la acest 
concurs. Acest concurs are 3 părți, cultură chineză, limbă chineză și tradiție chineză. În 1 iunie anul 
acesta din Hunedoara la acest concurs, care a avut loc în România la Cluj, au participat 5 copii din 
care 2 prezenți aici, unul a ocupat locul doi, respectiv locul 3 la acest concurs. Pentru noi acest 
concurs este un premiu mare, și un pas mare înainte. Există în cadrul acestui institut Confucius un 
test care este recunoscut de Ministerul Învățământului din China. Acest test a fost trecut de 19 copii 
care studiază în Hunedoara limba chineză. Cred că și acești copii sunt un bun exemplu pentru că 
au fost foarte bine pregătiți pentru acest concurs. 

O să vă vorbesc puțin și despre Școala de Vară, la care cei doi copii vor participa. Este 
o colaborare cu Institutul Confucius, Institutul mamă, este organizat în fiecare an, vara pentru 
studenții meritoși care vor studia limba și cultura chineză din China. Sunt organizate cursuri atât de 
limbă cât și de cultură chineză. În cadrul cursului de cultură vor fi introduse cursuri de arte marțiale, 
de pictură și multe activități de comunicare unde copii vor avea ocazia să întâlnească și studenți din 
alte țări, pentru că Institutul nostru are o Filială în Germania, de asemenea copii vor avea șansa să 
participe și la alte activități în China. Sperăm ca la sfârșitul acestei Școli de Vară, cei doi copii să fie 
un bun exemplu pentru alți copii din Hunedoara, pentru a învăța limba și cultura chineză. 

 Să vă spun câteva cuvinte despre Institutul Confucius din Cluj. A fost fondat în 2009, 
are activități de învățarea limbii chineze și examene pentru cunoașterea acestei limbi. Pentru 
activitățile din România a obținut diploma de excelență pentru activități în străinătate. În 2011 a 
primit diploma de cel mai bun Institut Confucius din lume. În 2013, am început activitatea la 
Hunedoara în 3 școli gimnaziale, și un liceu. Sperăm că putem dovedi că învățarea limbii chineze 
este profitabilă și aduce beneficii copiilor în special prin ajutor primit din partea primăriei și a școlilor 
din Hunedoara. Copii au arătat un interes deosebit pentru învățarea limbii și culturii chineze, iar 
părinții acestora au dorit ca activitatea să continue cât mai mult posibil. Sperăm ca colaborarea să 
fie de lungă durată și să avem sprijin în acest sens. Vă mulțumesc.” 
 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-nei Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 

 
Întrucât mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.156/2014 se aprob ă în unanimitate. 
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PAUZĂ 20 DE MINUTE 
 

 La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul majorit ăţii 
consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2014. 
              -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- raportul comisiei de comerț - aviz lipsă 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 

Dna Mornea Maria:  
”Pentru plicuri și pentru corespondență se suplimentează cu 158,75 mii lei, asta 

înseamnă, cu confirmări de primire, 26.000 de plicuri. Atâția avem? Persoane fizice și juridice la 
executare silită? ……și atunci veniturile?” 

 
Dna Popa Ani șoara : 
”Astea sunt sumele până la finalul anului și dacă încheiem un contract cu Poșta 

obținem o reducere de 25%, poate că nu ajungem la sumele acelea neapărat, până la sfârșitul 
anului.” 

 
Datorită discuţiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, înregistrarea audio nu 

poate reda cu acurateţe opiniile exprimate de persoanele prezente la şedinţă. 
 
Dna Mornea Maria:  
”Încă o rugăminte am, momentul în care veniți cu valorificarea unor bunuri la secțiunea 

de dezvoltare, vreau să știu ce bunuri s-au vândut, pentru că noi am aprobat niște sume, și să știm 
la ce sume s-au vândut bunurile respective.” 

 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.157/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie).  Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  
imobilului  construcţie Supermagazin, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  
nr.67117, nr. cadastral 2600/2-C1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea 
Serviciului Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situat în strada Bicaz nr.2   

 
Dl. Primar Viorel Arion : 
”Propun retragerea proiectului de pe ordinea de zi și rog colegii consilieri să accepte o 

ședință extraordinară luni la ora 12, cu un singur punct pe ordinea de zi.” 
 
Se supune la vot retragerea de pe ordinea de zi a a cestui punct, care se aprob ă 

în unanimitate.  
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La punctul 4 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 din num ărul 

consilierilor în func ţie). Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii în vederea delegării gestiunii 
serviciului public de salubrizare a municipiului Hunedoara - pachetul nr.1 - precolectarea, colectarea, 
transportul şi depozitarea reziduurilor solide, cu excepţia deşeurilor toxice, periculoase şi a celor cu 
regim special, în conformitate cu prevederile art.122, lit.”c” din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului 
nr.34/2006, cu modificările ulterioare, până la finalizarea licitaţiei. 

 
-  d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Caracterul de urgență al acestei hotărâri este dat de faptul că din data de 10 iunie 

firma Salub a fost declarată în faliment, mai are licență până la 1 iulie, și în aceste condiții va trebui 
să găsim o soluție provizorie până la organizarea unei alte licitații. O licitație, de regulă durează cam 
6 luni de zile, noi ne-am luat o rezervă de 9 luni de zile, de asemenea am solicitat în conformitate cu 
contractul pe care îl avem cu A.D.I. – Sistem Integrat de Gestionarea a Deșeurilor, am solicitat 
avizul dumnealor, pentru a nu fi puși în situația de a restitui banii pentru ecologizarea gropii de la 
Hunedoara, care este de vre-o 3 milioane de euro. Am obținut acest aviz, în consecință vă solicit să 
aprobați acest proiect, pentru că are, cred eu, un caracter de urgență.” 
 

- d-nei Noghiţă Luminiţa Marinela care prezintă raportul comisiei de buget– aviz favorabil 
- d-lui Rusu Constantin care prezintă raportul comisiei juridice– aviz favorabil 
- d-lui Magaon Jane care prezintă raportul comisiei de urbanism– aviz favorabil 
- raportul comisiei de comerț - aviz lipsă 
- d-nei Radu Carollina care prezintă raportul comisiei de cultură– aviz favorabil 

 
 

În continuare se dă cuvântul dl. consilieri. 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Mă interesează dacă Salub-ul, s-a terminat cu el, cine va lua gunoiul de acum 

înainte?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Până la 1 iulie este tot Salub-ul.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Și după 1 iulie?” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”Păi acesta este conținutul hotărârii, noi alegem un operator care să acționeze timp de 

9 luni de zile, până când facem licitație, conform procedurii.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Și  pe cine ați ales? Sau……….” 
 
Dl. primar Viorel Arion:  
”O să chemăm cel puțin doi, cu care o să discutăm și bine înțeles că, condiția pe care 

o s-o punem este ca tariful să fie egal cu cel de acum sau mai mic.” 
 



6 
 

Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”….să păstreze condițiile din vechiul contract. Acesta este un caracter de urgență, ….” 
 
 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate.  
Hotărârea nr.158/2014 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Înainte de a încheia, v-aș ruga d-lor consilieri, să aduceți rapoartele de activitate, 

declarația de avere și de interese, nu mai citesc pe cei care nu au depus. Termenul a fost 15 iunie. 
Încă o dată, nu intrați în conflict cu A.N.I.!” 

 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Și materialele, vă rog frumos să le trimiteți pe e-mail, și astea, să le avem acolo.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra ță-Bugnariu : 
”Dl. consilier, le trimiteam dacă le aveam.” 
 
Dl. Palc ău Ciprian : 
”Am înțeles.” 
 
Dl. Voinia Claudiu:  
 „Vă mulţumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinţa de azi a 

Consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT, 
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R O M Â N I A 
JUDEŢUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 
 

MINUTA 
 

Şedin ţei de îndat ă a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara din  data de 18.06.2014 
 
 

1. Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării din bugetul local a sumei de 9.000 lei 
în vederea participării unor elevi hunedoreni la Concursul de limbă chineză din cadrul celei de-a V-a 
ediţii a Şcolii de Vară din China, organizată în perioada 08-23 iulie 2014 
                      Hotărârea nr.156/2014 se aprob ă în unanimitate.       
 
 

 2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al municipiului 
Hunedoara, pe anul 2014. 

Hotărârea nr.157/2014 se aprob ă în unanimitate.       
 
 
3. Proiect de hotărâre privind aprobarea concesionării  prin licitaţie publică a  imobilului  

construcţie Supermagazin, din cadrul Halei Obor, în suprafaţă de 1341 mp înscris în CF  nr.67117, nr. 
cadastral 2600/2-C1 aflat în domeniul public al municipiului Hunedoara şi în administrarea Serviciului 
Public Administraţia Pieţelor, Târgurilor şi Oboarelor, situat în strada Bicaz nr.2   
                      Retras de pe ordinea de zi.   
     
 

4. Proiect de hotărâre privind inițierea procedurii în vederea delegării gestiunii serviciului 
public de salubrizare a municipiului Hunedoara - pachetul nr.1 - precolectarea, colectarea, transportul şi 
depozitarea reziduurilor solide, cu excepţia deşeurilor toxice, periculoase şi a celor cu regim special, în 
conformitate cu prevederile art.122, lit.”c” din Ordonanţa de urgenţă a Guvernului nr.34/2006, cu 
modificările ulterioare, până la finalizarea licitaţiei 
                      Hotărârea nr.158/2014 se aprob ă în unanimitate.     
   
                      
 
                                                                            
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel Raţă-Bugnariu 


